



Samfälligheten Hällristningen

<http://www.hallristningen.se>

Styrelsemöte 9 September 2020 hos Inger Protokoll nr 2020:4

Ordinarie	Ulf Alkner Lars Hjelm Magnus Krampell	kassör sekreterare
Suppleanter	Inger Möller Degerfält Magnus Ekbladh	ej närvarande, men besökte mötet.

1. Föregående protokoll

Protokoll nr 3 från 14:e juni granskades. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

2. Städagen i höst, datum.

Preliminär planering av höstensstäddag är: 3/10. Kallelsen bör komma ut 20/9

Vi tar en kort samling först, där Lars informerar/leder en diskussion om status på fiber/Com hem, mm.

Lars beställer container.

Vi skippar korv/dricka även denna gång. Till våren kan vi kanske göra mer.

Vi bör kanske försöka hålla nere den sly som kommit upp efter den stora röjningen av buskar (vid gröna området) i våras.

3. Gym-projektet. Status och budget.

Kvar att göra: gräva ner fundamenten till den tredje bänken och papperskorgen. Växter (röd kornell?) behöver köpas in till gröna området (gymmet). Inger tar upp detta i "gruppen".

Det är personer i gymmet nästa varje dag.

4. Vändplatsskylten, status.

Skylten på plats, men fortfarande står bilar i vändplatsen. Skylten bör vändas (städdagen)

5. Begäran till vissa fastighetsägare att klippa sina häckar

Vi skriver i kallelsen till städdagen om Fallfrukt, häckar, ogräs i asfalten, mm. Senare kan vi gå ut med en specifik skrivelse till de som "syndar" och inte fixar till städdagen. Kanske liknande den vi skickade ut 2017 om parkering?

Magnus förbereder en skrivelse (till "syndarna") tillsammans med Ulf.

6. Kontrollavgift vid upprepad parkering på gata/gästparkering efter tillsägelse? Policy? Praktiskt hantering?



HÄLLRISTNINGEN

Lars har förslag att hyra ut 3 platser. Han tar upp detta vid samlingen på städdagen: "skulle det hjälpa er som parkerar på gatorna om vi ordnar hyrbara platser på övre parkeringen? Skriv då en motion till årsmötet om detta!

Det är färre som missbrukar gästparkeringen, men det står fortfarande bilar på gatan på några ställen.

7. Ekonomin.

Fortfarande god. Ca 500kr i "kassan". Fonderna går ganska bra. Alla har betalt vårens faktura. 7 st fick påminnelseavgift då de inte betalade i tid. 6 av dessa betalade den. Den sista betalade 1/7.

Alla fakturor från gymmet och för armaturerna har kommit in (och har betalats).

8. Fiber. Status på projektet.

Grävandet går bra och kommer sannolikt att avslutas inom kontraktets sluttid. (30/9) Vi har fått in lite pengar från Open Infra. Skall vi göra något speciellt för dessa pengar? Vi tar upp det på årsmötet? Ev kan vi nämna även på städdagen.

Kopplingsskåpet kan bli ett problem, då det låter ganska mycket. Det kanske behöver byggas in? En varm sommardag låter det mycket. Vi tar upp det på slutbesiktningen, om det inte redan åtgärdats då.

Annars har det gått bra. Några hus har fått skador i samband med installation och vissa häckar har grävts sönder. Open infra har haft personer som inspekterat skadorna. Vi avvaktar svar från Open Infra. De bör göra upp med respektive fastighetsägare.

9. Byte av armatur i gatubelysningen.

Bytet gick smidigt och de lyser bra.

10. Övriga frågor.

Ersättare för Magnus E, när han flyttar i oktober? (Han får betalt för 9 månader jan-sep). Nej, vi avvaktar årsmötet.

Nästa möte torsdagen 3/12 hos Magnus K.

Vid protokollet: Magnus Krampell

Ordf: Ulf Alkner